
  
 
 
 
Nuorilta tulleet aloitteet ja postilaatikoiden terveiset 
  
Nuorisovaltuusto 25.02.2025 § 21    
    
 

Nuorisovaltuusto päätti kokouksessaan 11.9.2019 §70 tukea 
edelleen nuorten äänen esille saamista ja 
vaikuttamismahdollisuuksia, viemällä molemmille yläkouluille 
nuorisovaltuuston postilaatikot, joihin voi jättää nuorisovaltuustolle 
esim. aloitteita, terveisiä, kannanottoja. Kokouksessa päätettiin, että 
postilaatikoiden sisältöä käsitellään jokaisessa kokouksessa. 
Samalla kokouksessa voidaan käsitellä myös muuten, esim. somen 
kautta tulleita aloitteita tai terveisiä.  
 
Nuorisovaltuusto on päättänyt viime kaudella 2024 korvata 
postilaatikot sähköisellä palautekanavalla. Tämä työ on jäänyt 
kesken. 
 

Esittelijä: Nuorisopalvelujen vastaava Jennika Salonen 
 

Päätösehdotus: Nuorisovaltuusto käsittelee saamansa postin. Lisäksi 
nuorisovaltuusto päättää, että kuka edistää nuorisovaltuuston 
sähköistä palautekanavaa. 
 

Päätös: Nuorisovaltuusto kuuli, että viestintätyöryhmä on saanut 
katsottavakseen QR-koodin koskien sähköistä palautekanavaa.  
 
Nuva ry:n Lounais-Suomen piiristä on otettu yhteyttä ja pyydetty 
nuvasta edustajaa heidän WhatsApp tiedotusryhmään. Edustajaksi 
valittiin yksimielisellä päätöksellä Anni Kulmala. 
 
Nuorisovaltuusto merkitsi tiedoksi valtuutettu Jari Valkosen 
valtuustoaloitteen "Uusikaupunki nousuun luovuudella, 
kokemuksella ja yhteishengellä." 
 
Nuorisovaltuusto merkitsi tiedoksi Nuva ry:n aktiivipäivät ABC+HC 
Turussa 25.-27.4. Alustavasti neljä nuvalaista on kiinnostunut 
lähtemään. 
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